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Aan: Leden van Provinciale Staten van de Provincie Limburg  
 

Van: Stichting Duurzaam Zevenellen, p.a. 

 
Betreft: Negeren advies RWE-FUREC en ontwikkelingen op Zevenellen 
 
 

 

Geachte Statenlid, 

 

Onlangs heeft u in het nieuws kunnen vernemen dat de Provincie Limburg grote risico’s wil gaan 
nemen betreffende de vergunningverlening voor RWE-Furec waarbij niet alleen de natuur maar ook 
de omwonenden in de wijde omtrek van het industrieterrein Zevenellen in Midden-Limburg de 
rekening gaan betalen. Op de regionale zender L1 is dit als volgt te lezen: 

https://www.l1nieuws.nl/nieuws/2906670/provincie-zet-vergunning-waterstoffabriek-door-
ondanks-negatief-advies 

Doordat de Provincie Limburg het advies van Commissie MER negeert en de plannen voor wat 
betreft de vuilnisfabriek op Zevenellen koste wat kost door wil zetten, wordt wel heel duidelijk dat 
men Midden-Limburg opoffert voor de provinciale ambities van Chemelot.  
Hoe kan de provincie Limburg voor industrieterrein Chemelot als doel stellen dat dit industrieterrein 
in 2050 emissieloos moet zijn. Om vervolgens een paar tiental kilometer verder een nieuw 
bedrijventerrein te starten met de zwaarste milieucategorieën zonder een gelijkwaardige norm te 
stellen? En dit terwijl men, als men het goed doet, alle ellende zoals gezondheidsschade, aantasting 
van de leefbaarheid en het milieu en de grote (verkeers)veiligheidsrisico’s s kan voorkomen. 
Voorbeelden van industriële schade zijn  bijna dagelijks in de media, zoals Tata Steel in IJmuiden en 
Chemours in Dordrecht. Maar nee, de provincie gaat gewoon op de oude voet voort, ook wetende 
dat de wetten en het vergunningen- handhaving- en toezichtstelsel, ook in Limburg. niet in staat zijn 
om inwoners voldoende te beschermen.  

Dat de provincie Limburg het MER-advies negeert verbaast ons en vele bewoners van Midden 
Limburg ten zeerste. Dit omdat op Zevenellen zich niet alleen de huisvuil- en slibverwerkende fabriek 
van RWE/FUREC fabriek zich wil vestigen, maar ook meerdere afvalverwerkende fabrieken zoals 
twee  grote mestverwerkers (waarvan één de grootste van Nederland),  een bedrijf met 68 silo’s met 
bedorven afval uit de voedingsindustrie, schrootopslag enz. (zie de afbeelding onder aan deze brief 
met de plannen voor Zevenellen).  

We vragen u als volksvertegenwoordiger indringend om ons te helpen te voorkomen dat de 
inwoners van Midden-Limburg de dupe gaan worden van de eenzijdige provinciale ambities met 
betrekking tot Chemelot.  Ook wij hebben recht op een emissieloos industrieterrein in onze 
omgeving en op een gezonde en leefbare leefomgeving.  
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Wij vragen u om hulp om: 
 duidelijkheid te krijgen waarom het MER advies m.b.t. RWE-Furec genegeerd wordt, terwijl 

een objectief onderzoek nodig is om de effecten voor de omwonenden te kunnen inschatten; 
 En vervolgens waarom de provincie geen normen stelt of onderzoek verricht naar de 

cumulatieve gezondheid- en milieueffecten van Zevenellen.  

Bij Zevenellen gaat het onder meer om: 
 Luchtverontreiniging (stikstof, (ultra) fijnstof, methaan, Pfas.  
 Geuroverlast door ammoniak en zwavelverbindingen.  
 Geluidsoverlast door enorme ventilatoren, battery energie systems, zwaar vrachtverkeer 
 Lichthinder tot in de wijze omgeving. 
 Verdere verontreiniging Maaswater. 
 Grote verkeersoverlast en onveiligheid, het verkeersmodel staat toe dat er dagelijks 5000 

extra verkeersbewegingen op tweebaans-toegangsweg toegestaan worden.   

U begrijpt dat het niet meer van deze tijd is om een industrieterrein als Zevenellen, met fabrieken in 
de zwaarste milieucategorieën, te ontwikkelen zonder dat de adviezen van de onafhankelijke 
Commissie MER opgevolgd worden en zonder dat er strikte normen bepaald worden voor de 
cumulatieve overlast in relatie tot de effecten op de gezondheid van inwoners, uitgaande van actuele 
WHO normen en normen van de GGD.  

We hopen van harte dat u als volksvertegenwoordiger zich in onze problematiek gaat verdiepen en 
opkomt voor de belangen van inwoners van Midden-Limburg. 

 
Vriendelijke groet 

Namens het bestuur van Stichting Duurzaam Zevenellen 

 
 
 
 

 




